
Breu resum de la Mesa Negociadora (21 de gener de 2020) 

1r- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 

S'aprova per assentiment 

2n.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta del document sobre els línies 
bàsiques del complement d’activitat professional 2019-2022. 

El VPCC pren la paraula i explica que aquesta proposta correspon a l'acord del 
2019, una vegada aprovat en MN es passarà per a la seua aprovació al Consell de 
Govern. 

 Més endavant es negociarà l'acord corresponent al 2020. 

Els punts que han generat controvèrsia estan relacionats amb les enquestes de 
satisfacció, s'aclareixen els paràmetres que mesuraran l'aplicació. 

S'aprova per assentiment 

3r.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de modificació del calendari 
laboral 2020. 

S'aprova avançar del 15 al 8 de juliol la data en la qual només farà falta una persona 
a l'hora de tancar en les consergeries edificis, ja que el període d'avaluació acaba 
el 7 de juliol. 

Després del plantejament d'ampliar la flexibilitat en la jornada laboral en el cas de 
família nombrosa, El gerent es compromet a comprovar la legislació i que s'aplique 
si la proposta és correcta 

Des d’UGT es proposa treballar en ampliar la flexibilitat de l’horari dels companyes 
i companys majors de 60 anys, donant-los la possibilitat de no tenir l’obligació de 
venir una vesprada per completar l’horari. El gerent comenta que faran l’estudi dels 
afectats i en aquest primer trimestre treballarem. 

S'aprova per assentiment. 

4t.- Anàlisi, discussió i informe de la proposta de pròrroga per 2020, el Pla 
anual d’avaluació per a l’ascens en el sistema de carrera professional 
horitzontal per l’any 2018. 

S'aprova per assentiment 

5è.- Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de Calendari Acadèmic curs 
2020/21. 



El VOAP informa que els dies 21, 22 i 23 de desembre que no seran lectius, es 
podrà posar algun examen en el cas de que algun Grau ho sol·licite.  

S'aprova per assentiment 

6è- Anàlisi, discussió i informe, sobre la proposta de Documentació per 
l'organització del curs 2020/21. 

El VOAP comenta els canvis més significatius respecte al curs anterior. Un dels 
quals és que el percentatge de dedicació neta puja del 95% al 97%, la qual cosa 
dona molt poc marge per a cobrir les possibles incidències. 

A la petició de baixar la dedicació màxima de 32 crèdits a 30, el VOAP respon que 
el finançament no ho permet. S'han concedit 20 sexennis de transferència a 
persones de l'UJI, algunes de les quals baixaran de 32 a 16 crèdits. 

Es comenta entre altres qüestions que en la UV, estan a 24 crèdits de dedicació 
màxima. El VOAP respon que no ens podem comparar amb la UV, perquè aquesta 
té moltes més jubilacions a l'any que nosaltres 

D'altra banda, també es proposa reducció de càrrega docent per al professorat 
major de 60 anys. 

Respecte al professorat major de 60 anys, en l'UJI se li dona preferència perquè 
impartisquen classes en màster però la reducció de POD no és assumible 
financerament. 

S'aprova amb el vot en contra de CSI·F 

7*è.- Torn obert de paraules. 

En aquest punt la primera qüestió és la queixa sobre algunes de les preguntes que 
apareixen en l'última enquesta sobre salut laboral. Es demana que qualsevol 
enquesta siga revisada per personal investigador de Sociologia de l'UJI, que 
aquesta tasca no havia d'externalitzar-se. El VIT respon que, en les enquestes de 
l'àmbit de la investigació, sí que hi ha una comissió deontològica en la qual hi ha 
personal de la Facultat d'Humanes de l'UJI. 

A la pregunta que realitzem des d'UGT sobre la temporalització i temaris de les 
pròximes promocions internes i oposicions de PAS, el vicengerent respon que les 
promocions internes es realitzaran abans que les oposicions de consolidació i que 
s'espera que es realitzen al maig-juny. 

Sobre els temaris, s'espera que estiguen en els pròxims dies. 



UGT també pregunta que si hi havia diners per a pagar l'augment de sou per 
aplicació del Conveni Col·lectiu per al personal laboral en 2019 (des de gener), com, 
per desgràcia, no es va aprovar aquest Conveni, què es farà amb aquests diners? 
El Gerent respon que aqueixos diners segueix en la Generalitat, que mai va arribar 
a transferir-se. 

A la pregunta sobre les figures de PDI que han de fitxar a partir d'enguany ja que es 
produirà un doble fitxatge (s'afig el nou fitxatge al qual ja es fa amb el Calendes). El 
Gerent respon que es negociarà pròximament. 

 


